
Generalforsamling i Danske Slægtsforskere Aalborg 28.febr. 2023
Ordinær generalforsamling i Danske Stægtsforskere Aalborg, blev i henhold til foreningens vedtægt § 6.

afholdt 28. febr. 2A23 med følgende dagsorden:

1. Valg af dirigent.
2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning for det forløbne år.

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.

4. Fremlæggelse af budget og bestyrelsens forslag til kontingentet.

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen.

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen.

7. Valg af revisor og revisorsuppleant.

8. Behandling af indkomne forslag.

9. Eventuelt.

Referat:

ad 1. Karl Erik Hansen blev valgt, og han konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt med det
krævede varsel og indeholdt punkter efter vedtægterne. Dagsorden blev godkendt.

ad 2. Janna-Mary Thomsen gennemgik bestyrelsens beretning, som tidligere var udsendt til medlemmerne.
Per Pilekjær supplerede med oplysninger om medlemmernes brug af hjemmesiden og deres interesse i

nyhedsbrevene. Et (nyt) medlem spurgte til indholdet af torsdagsmØderne på HistorieAalborg. Læs

beretningen her. [jeg indsætter link her og nedenfor]

Beretningen blev godkendt.

ad 3. Anders Mehlsen gennemgik det reviderede og tidligere rundsendte regnskab. Året sluttede med et
mindre underskud og en lidt mindre formue. Et (nyt) medlem spurgte, hvordan den relativt store formue
var fremkommet. Kassereren forklarede, at den stammede fra de to tidligere nu fusionerede foreninger,

nemlig Slægtshistorisk Forening for Aalborg og Omegn og DIS-Aalborg. Læs regnskabet her.

Regnska bet blev god kendt.

ad 4. Kassereren gennemgik ligeledes budgettet for 2023. Generalforsamlingen besluttede at reservere kr

10.000 til et eventuelt senere lån til Danske Slægtsforskeres Bibliotek. Sidste års generalforsamling

bevilgede samme beløb til samme formå1, men dette blev ikke realiseret, og bliver det måske heller ikke i

år, men bevillingen foreligger nu. Læs budgettet her.

Herefter blev budgettet vedtaget, hvilket betyder uændret kontingent, både individuelt og

familiemedlemskab.

ad 5. Anne Marie Vanderhoef udtrådte efter eget ønske af bes§relsen og modtog en beskeden gave for sin

indsats. Anders Mehlsen og Per Pilekjær var på valg og blev genvalgt. Til nyt medlem af bestyrelsen blev

Rikke Vestervig valgt.

ad 5. Henning Kvist og Christian Christensen blev begge genvalgt som suppleanter til bestyrelsen.

ad7. Søren Larsen genvalgtes som revisor. Posten som revisorsuppleant er fortsat vakant.

ad 8. Bestyrelsen forslag til ændring af vedtægternes §6 om ændring af rækkefølgen for punkter på

dagsorden, således at indkomne forslag behandles før budget og valg blev vedtaget. Begrundelsen er, at
behandling af indkomne forslag kan have konsekvenser for budgettet. Ligeledes bør valg til bestyrelsen

ligger efter behandling af eventuelt indkomne forslag og vedtagelse af budgettet, idet kandidater skal have

mulighed for at træde tilbage fra kandidatur. Læs de nye vedtægter her.

ad 9. Eventuelt:



il
Rikke Vestervig fortalte om sin baggrund og sit engagement i Danske Slægtsforskere, i hvis bestyrelse hun

er suppleant.

Janna-Mary præsenterede programmet for medlemsmØderne og foredragene i resten af året.
Anders fremhævede den positive modtagelse som medlemsmØdet med oplæg fra vores egne medlemmer
og mente, at det var en form der tålte gentagelse; det blev stØttet af flere deltagere.

Det blev nævnt, at foreningen har et lille oplag af bøger til salg. Det drejer sig om Per Andersen: Aner i krig

og Kathrine Tobiasen: Håndskrifter for slægtsforskere. De kan købes hos et bestyrelsesmedlem, når vi er til
stede på HistorieAalborg.

Else Melgaard roste bestyrelsen for den store arbejde. Tak Else, det er os en fornøjelse.

Således opfattet af referenten og godke dirigenten

Per P Erik Hansen
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